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听力课堂,开放式英语学习平台！www.TingClass.net

A: Mr Brown! How nice to see you, can I help?
Brown先生!.很高兴见到您，我能帮忙吗?

B: I'm not exactly sure if it's your department, but I'd like to ask some questions about qualifying for Comprehensive Credit Granting.

我不敢完全肯定是否是你们部门的事情，但我想请教一些关于综合授信业务的问题。

A: I see. You are one of my favourite customers, Mr Brown. I'm more than happy to help. For Comprehensive Credit Granting,IBJ will grant a promised quota for you, that is, if you qualify. Of course, your credit record, within you field of trade needs to be up to scratch.

我明白了。您是我最喜欢的客户之一，Brown先生。我会非常乐意帮助您。针对综合授信业务的对象，如果您有资格的话，IBJ银行将给予您融资承诺额度。当然，您的信用记录，在您的经营领域里，必须要达到一定的水平。

B: How long a period will you look at to determine this?

你们要考察多长时间来决定呢?

A: We will consider the first part of the year, in your particular field, and your credit rating can be no less than class A, during that period.

对于您所在的行业，我们会考虑今年的第一季度，在此期间，您的信用等级不能低于A级。

B: That sounds simple enough. It's Friday today, I'll be back on Monday morning, first thing,with all of the relevant data. See you then, and enjoy your weekend.

这听起来够简单的。今天是星期五，我星期一早上第一件事就是带着所有相关的资料来这里。到时候见啦，并祝你周末过得愉快。

学英语，练听力，上听力课堂。【免费英语听力下载】www.tingclass.net
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